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بــه گزارش اقتصــاد  کیش، آیین افتتاح هتل ۵ ســتاره 
آریاباســتان توسط وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی از طریق ویدئو کنفرانس با حضور رحیم 
سرهنگی مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، برخی از 
معاونان و مدیران این ســازمان، مسوولان شرکت های 
تابعه و حوزه های مختلف بخش خصوصی بعد از ظهر 

چهارشنبه هفته گذشته برگزار شد..
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در این مراسم بیان این 
که امروز یکی از فاخرترین هتل های کیش با استاندارد روز 
جهانی افتتاح می شود، گفت: این هتل نخستین هتل سبز 

در سطح ایران خواهد بود.
رحیم ســرهنگی افزود: همه آن چیزی که برای رعایت 
محیط زیســت و ذخیره سازی انرژی لازم است در این 

هتل رعایت شده است.
به گفته سرهنگی از ویژگی های منحصربفرد این هتل که 
می توان به آن اشــاره کرد؛ ۵٠ دسیبل افت صدا هست و 
کاملا یک فضای آرام برای گردشگران را فراهم می کند. 
 مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش یکی از نقاط قوت 
این هتل را دید غروب کیش عنوان کرد و بیان داشت تمام 
اتــاق های این هتل دید غروب کیش را دارد که به عنوان 

جذابیت های گردشگری محسوب می شود. 
وی همچنیــن از بابــت حمایت هــای وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قدردانی کرد و اظهار 
داشت: در ساخت و طراحی این هتل از ظرفیت مهندسان 

ایرانی و بین المللی استفاده شده که به طور حتم در افزایش 
سطح استاندارد سازی هتل ها در سطح کشور تاثیر گذار 

خواهد بود. 
 وی  در حاشــیه این مراسم خاطر نشان کرد: برنامه های 
پیش بینی شده ویژه این ایام به معنای جذب گردشگری 
نیســت بلکه آیبن بزرگداشت صنعت گردشگری می 

باشد. 
وی تصریح کرد: در هفته گردشگری بیشترین نشست ها 
در سطح کشور با هدف فرهنگ سازی و ارائه راه کارهای 

موثر برای مرتفع شدن موانع پیش رو برگزار می شود. 
 ســرهنگی با بیان این که در جزیره کیش به تدریج وارد 
فصل شــلوغی می شویم از فرصت پیش رو برای رونق 
بخشــی صنعت گردشگری جزیره بهره لازم را خواهیم 

برد.

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش در ادامه سخنان خود از 
رویداد پاییزه خبر داد و افزود: این رویداد ویژه فصل پاییز 
است و با مشارکت بخش خصوصی طراحی شده است. 
وی یکی دیگر از رویداد های مهم و اقتصاد محور در این 
منطقــه را رویداد بزرگ "کیش اینوکس" معرفی کرد و 
تاکید کرد: این رویداد هر ساله در جزیره کیش با رویکرد 
شرکت های خارجی برگزار می شود و امسال نیز میزبان 

این رویداد اقتصادی خواهیم بود.
شــالبافیان معاون میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی نیز در این مراسم ضمن ارائه گزارش کلی در حوزه 
صنعت گردشگری از عملیاتی شدن سه طرح مهم در این 
حوزه خبر داد و بیان داشــت: تسهیل تردد گردشکران با 
لغو روادید با برخی از کشورها، تسهیل تردد گردشگران 
خارجی با خودرو شخصی و تسهیل مسافران خارجی از 
مسیر هوایی؛ سه طرحی است که در دستور کار قرار گرفته 
اســت. وی، گفت: طرح توسعه و جذب سرمایه گذاری 
در حوزه صنعت گردشگری به عنوان یکی از طرح های 
مشوق دائمی می باشد که می تواند زمینه ساز مشوق های 

دیگر نیز باشد.
هادی محمدزاده طبســی مالک هتل آریاباستان، گفت: 
این هتل با مساحت زیربنای بالغ بر ٣٧ هزار مترمربع در 
٢٢ طبقــه و دارای ٢۵۶ اتاق افتتاح و بعد از بهره برداری 
رسمی میزبان مسافرانی که از اقصی نقاط کشور مقصد 

گردشگری خود را جزیره انتخاب می کنند، خواهد بود.
وی، اظهار داشــت: ویژگی ها و طراحی به کار برده شده 
در این هتل خیلی متفاوت تر از هتل های دیگر اســت و 
این هتل در چند فاز پیش بینی شــده و در فاز نخست با 
٢۵۶ اتاق که شامل سوئیت نیز می باشد فعالیت خود را 
آغاز می کند و در مجموع این فازها این ظرفیت به تعداد 

١ هزار اتاق افزایش خواهد یافت.

افتتاح نخستین هتل سبز کیش
 و اعلام برگزاری رویداد پاییزه کیش

بمناسبت هفته گردشگری در کیش صورت گرفت؛

    اقتصاد کیش -     مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش: این هتل حاصل همکاری دانش 

جهانی و هنر ایرانی است.

چند روز است که تلفن های دوستان وبسیاری از کیشوندان ،علیرغم جدایی دوساله ام 
از جزیره ، امانم را بریده است. تک بیت اکثر تماس ها اعتراض و نارضایتی از برکناری 
نابهنگام و باورنکردنی یکی از شایسته ترین مدیران سخت کوش ، مسئولیت پذیر و نام 

آشنای جزیره یعنی دکتر محمد رضا رضانیا مدیرمرکز توسعه سلامت جزیره است .
شوک این برکناری همچنان فضای جزیره را تحت تاثیردارد. اندک امید برای توجیه 
پذیرش این تغییرکه برگرفته از سمت و سوی آن می توانست باشد هم رنگ باخته است. 
حال جزیره با این تصمیم مدیریتی که به نظر می رسد در تعامل با منطقه گرفته شده 
است، بداست. این تغییر روی به احسن الحال نداشت. همین جهت گیری ، نگرانی ها 

و دغدغه های بسیاری را با خود به همراه آورده است.

دکتر رضانیا در خاطره جمعی کیشوندان با تخصص، مسئولیت پذیری، دردآشنای، 
مردمی بودن، از خود گذشــتگی و خدمت بی منت و صادقانه همنشین شده است. 
اعتماد مردم به رضانیا در فضای مدیریتی که بنیان های آن از این ویژگی بی بهره است،  
سرمایه اجتماعی بزرگی برای کیش بود.  شوربختانه با تشخیص های مدیریتی خطا ، 
کیش و کیشوندان از این سرمایه انسانی که در کنف اعتماد و حمایت مردمی قرارداشت 
محروم شد. چه راحت و ارزان سرمایه های خودمان را به باد می سپاریم و جایگاه های 
مدیریتی حساس ترین منطقه آزاد تجاری صنعتی و قطب گردش گری کشور را از 
حضور سرمایه های انسانی متخصص و کار بلد محروم می کنیم.این حس را در برکناری 
دکتر نادعلی زاده ریاست اسبق بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش هم داشتم. 
او هم در ارزش های تخصصی و حرفه ای درست مثل دکتر رضانیا بود. شاهد بودیم 

عمر جانشین او هم کوتاه و دولت مستاجل بود. 
دوره فراگیری جهانی کووید١9 یا همان کرونای سرشناس، فرصتی بود تا به عنوان دبیر 
شورای سلامت بیشتر با ابعاد فردی و اجتماعی دکتر رضانیا آشنا شوم. به یاددارم با آینده 
بینی دقیق و سنجیده ، آن هم در زمانی که کشور برای مقابله با این ویروس دچار غافل 
گیری شده بود ، او پیش از فراگیری هشدارهای لازم را داد و آماده مدیریت و مقابله با 
وضعیت فراگیری بود.اولین جلسه با موضوع کرونا را دراوایل بهمن ماه ١٣98  برگزار 
کردیم. در آن تاریخ علی الظاهر هنوز گزارش رسمی از ابتلا به بیماری کرونا در کشور 
منتشر نشده بود. دکتر رضانیا در دو جلسه شورای اداری و دور همی هنرمندان جزیره 
در مورد خطر کرونا سخنرانی کرد و از مردم و مدیران جزیره خواست این موضوع را 
جدی بگیرند. این رویکرد روشن نظری در حالی بیان می شد که  برخی از مسئولین 
وقت وزارت بهداشت و درمان با رد شیوه مقابله و مدیریت کشور چین که مبتنی بر 

قرنطینه بود ، نشان دادند که در مدیریت و مقابله با این بیماری نوپدید ، سردرگم اند. 
اعلام رسمی ورود کرونا به کشورو تشکیل شورای سلامت کیش با اختیارات شورای 
تامین، شورای معاونین منطقه آزاد کیش در اسفند ماه ١٣98، حلقه ارتباط دبیرخانه 
شورای سلامت و مرکز بهداشت و بیمارستان جزیره را تنگاتنگ کرد.این شورا هفته 
ای ٣ جلسه رسمی و ده ها کمیسیون و جلسه فرعی برگزار می کرد . پای ثابت این 
جلسات تیم مرکز بهداشت با محوریت دکتر رضانیا و تیم درمان جزیره با رهبری دکتر 

مصطفی نادعلی زاده رئیس وقت بیمارستان کیش بود.
صحنه با شکوه خدمت در عرصه سلامت برای دکتر رضانیا لحظه های ظهور عشق 
و دلدادگی بود. شورای سلامت با تلاش دکتر مریم ستاریان تلاش داشت با شناخت 
آخرین دســتاوردهای جهانی شیوه های مدیریت و مقابله با ویروس کرونا ، تمرکز 
منابع و تصمیم های خود را در مسیر درست هدایت کند. بهنگام بودن تیم دکتر رضانیا 
نقطه قوت جزیره بود. مردم ، فعالان اقتصادی، صنوف، کسبه، دستگاه های اجرایی با 
اعتماد به قدرت و قوت تشخیص تیم مدیریتی مقابله با کرونا با شنیدن سخنان دکتر 
رضانیا در کسوت سخنگوی شورای سلامت امید و اعتماد خود را نو می کردند.سخن 
دکتر رضانیا برای مردم جزیره آرام بخش و حجت بود.همراهی مردم با تدابیر مصوب 
شورای سلامت نشان از همین اعتماد و باور بود.بی تردید در شکل گیری چنین فضای 
بیشترین سهم متعلق به تلاش های صادقانه و سخت کوشی های بی شائبه دکتر رضانیا 

و دکتر نادعلی زاده بود. 
کیش در ســایه تیم های قوی علمی و متخصص بهداشتی و درمانی خود در کنترل 
ســرعت شیوع، کوچک کردن اندازه اپیدمی و ایجاد تاخیر در منحنی اپیدمی از یک 
سوو بیمار یابی فعال ، رهگیری و ردیابی موارد در تماس با بیماران مثبت ، قرنطینه افراد 
دارای ارتباط با بیمار کرونایی و درمان بیماران مثبت از سوی دیگر چنان توفیق های 
بدست آورد که درابتدای این مبارزه نفس گیر، برخی از سر احساس و هیجان سخن 
از "پایان کرونا در کیش" به میان آوردند. به خوبی به یاددارم وقتی شیوه مدیریت و 
مقابله با بیماری کرونا در کیش را برای استفان شولتس سفیر اتریش در ایران در حاشیه 
سفراوایل خردادماه ١٣99 ایشان برای شرکت در مراسم رونمایی از کتاب مجموعه 
عکس های ژوزف پلروس با نگاهی به ایران در ماه مبارک رمضان تشریح کردم ، در 
توئیتی پیام سفر خود و همسرشان به جزیره را در ایام فراگیری جهانی کرونا این معرفی 

کرد که جزیره امن و پاک است.
در ایام کرونا دکتر رضانیا عضوی از خانواده تک تک کیشوندان شده بود. حضور او 
اعتماد آفرین و چهره او امید بخش برای ساکنان جزیره بود. دکتر رضانیا با امانت داری 
حرفه ای و احترام به اعتماد مردم ، ریشه های اعتماد و امانت داری را با خدمت صادقانه 
روز به روز عمیق تر می کرد. به باورم دکتر رضانیا در مسیر تبدیل شدن به نمادی از مبارزه 
برای سلامت و امید بود. بارها به او این جایگاه را گوشزد می کردم. و انصاف آن است که 
دکتر رضانیا از این جایگاه به درستی مراقبت و پاسداری کرد. اضافه شدن واژه " مدافعان 
سلامت"  به ادبیات مدیریت و مقابله با کرونا بار سنگینی از ارزش های دفاع مقدس و 
فضای ایثار و شهادت بردوش تیم سلامت جزیره انداخت. شوربختانه مدیران استان و 
منطقه در ایام هفته دفاع مقدس با برکناری یکی از شاخص ترین مدافعان سلامت ،دل 
کیشوندان و جزیره نشینان را به درد آوردند. کاش زمان برکناری دکتر رضانیا به گونه ای 

تنظیم شده بود که شاهد این تقارن نمی بودیم. 
ارزش های رضانیا با پســت و میز و مقام گره نخورده اســت. او مصداق بارز شرف 

المکان بالمکین است.
او بــه جایــگاه ارزش می داد برعکس انبوهی از مدیران امروزی که از جایگاه ارزش 

می گیرند و در فهم جایگاه و شخصیت مدیرانی چون دکتر رضانیا سخت عاجزند.
رضانیا در هرجایگاه قرار بگیرد از ارزش های او نمی کاهد. تکریم مردمی بزرگ ترین 
دستاورد خدمت قدیمی ترین مدیر شایسته جزیره است. برگزار کردن یا نکردن مراسم 
درشاءن برای تکریم از خدمات این انسان بزرگ ، چیزی از ارزش های دکتر رضانیا 
کم نمی کند.چون او با آرامش و سربلندی زندگی کرده است و ادب قدرت و دولت را 
می شناخت. برهمین اساس آخرین روز "قدرت"  او با اولین روز "آرامش" تقارن پیدا 
کرد. کیش و کیشوندان رضانیا را بخاطر ارزش های و خصائل وحید و ممتاز انسانی 
به احترام، امانت داری و اعتماد می شناسند و چه دستاوردی درخشان تر از این روایت 
برای دکتر حکیم مان. دکتر رضانیا به آغوش "جامعه" خوش آمدید. به بیان فردوسی 
بزرگ شاعر حماسه سرای ایران " تا در جهان مردم است و سخن / چنین نام هرگز 
نگردد کهن" .  رضانیا در خاطره جمعی مردم کیش با عشق گره خورده وبه نیکی ثبت 

شده است. همین رمز ماندگاری و دوام نام نیک اوست. 
*    معاون اسبق فرهنگی اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش

چنین نام هرگز  نگردد کهن؛
در تکریم پزشک 

حکیم  دکتر 
محمد رضا رضانیا

دکتر سعید پورعلی

یادداشت روز . . .

 از  ترافیک و رانندگی  در کیش همواره  بعنوان یک شاخص و الگو و از ویژگیهای 
منحصر بفرد کیش نام برده می شــود که سالهاست در سطح کشور زبانزد است و 
رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی توسط کیشوندان و رانندگان خودرو از جمله 

عوامل اصلی حفظ جایگاه  آن است.
اما در حوزه نظارت بر راهنمایی و رانندگی برای بسیاری از موضوعاتی که مربوط 
به کنترل ترافیک و خودرو ها میشود ، پلیس راهنمایی رانندگی جزیره همچنان از 
روش های قدیمی و سنتی استفاده میکند .مثلا در کنترل جرائم خودروها مثل همیشه 
و همه شهرهای داخلی پلیس ماشین را در خیابان متوقف میکند و موارد را متذکر 
میشود .کاش درجزیره  کیش که صحبت از ارتقای فرهنگ ترافیک و رانندگی است، 
پلیس راهنمایی رانندگی هم متناسب با آن خدمات خود را به روش های نوین تری  
اجرا کند، فرضا به جای متوقف کردن و  نگه داشتن خودرو در خیابان ویا  اقدام به 
انتقال به پارکینگ از طریق پیامک یا روش های مدرن دیگری  موضوع به صاحبان 
خودرو تذکر و یادآوری شود. قطعا این روش سنخیت بیشتری با فرهنگ ترافیک  

و رانندگی کیش دارد و میتواند در سطح کشور الگو شود.

نقد روز...

لزوم ارتقاء خدمات راهنمایی 
رانندگی در کیش

بدینوسیله از کلیه مالکین محترم موسسه بازار ونوس کیش 
دعوت بعمل می آید، در جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
که در تاریخ 1402/07/22 رأس ساعت 13 در محل روبروی دفتر 

هیات مدیره غرفه 88 برگزار می گردد حضور بهم رسانید.
دستورات جلسه: 

1- استماع گزارش عملکرد هیات مدیره
2- استماع گزارش بازرس قانونی نسبت به سال مالی 1401

3- تصویب صورتهای مالی 1401
4- انتخاب هیات مدیره جدید

5- انتخاب بازرس سال مالی 1402
6- تصویب بودجه و شارژ 1402

7- تصمیم گیری در خصوص سایر موارد که در صلاحیت مجمع 
عمومی می باشد.

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
نوبت اول موسسه بازار بین المللی ونوس کیش نوبت اول موسسه بازار بین المللی ونوس کیش 

شماره ثبت شماره ثبت 112112 شناسه ملی  شناسه ملی 1098003184210980031842

رئیس هیئت مدیره بازار ونوسرئیس هیئت مدیره بازار ونوس
سهرابیسهرابی

اقتصاد کیش -      مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در دیدار با دکتر رضانیا، رئیس 
پیشین مرکز بهداشت کیش که به تازگی حکم پایان ماموریت خود را دریافت کرده 
است، از خدمات وی در زمان مسئولیت به طور ویژه در مدیریت درخشان همه گیری 

کرونا در جزیره  زیبای کیش، قدردانی کرد
به گزارش اقتصاد کیش، رحیم سرهنگی دکتر محمدرضا رضانیا را فردی خوشنام 
و مورد اعتماد مردم دانست که در دوران مدیریت ١٠ ساله  اخیر بر مرکز بهداشت 

کیش، خاطرات خوبی را برای کیشوندان رقم زده است.
دکتر رضانیا هم در این دیدار، خود را سرباز مردم ایران در سنگر سلامت و بهداشت 

خواند که همچنان در خدمت وزارت بهداشت و منطقه  آزاد کیش خواهد بود.

تجلیل  مدیرعامل منطقه آزاد کیش
 از خدمات دکتر محمدرضا رضانیا 

اقتصاد کیش -    معاون وزیر توسعه اقتصادی فدراسیون روسیه که به نمایندگی 
از وزیر توسعه اقتصادی روسیه در همایش بین المللی مناطق ویژه اقتصادی که در 
لیپتســک روسیه در حال برگزاری است حضور داشت، با حجت الله عبدالملکی 

دیدار کرد. 
به گزارش  اقتصاد کیش  معاون وزیر توسعه اقتصادی فدراسیون روسیه در این دیدار 
دو جانبه با حجت الله عبدالملکی، مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد 
و  ویژه اقتصادی گفت: برای بهره برداری عملی از ظرفیت های بالقوه دو کشور، به 
خصوص در زمینه کریدور شمال به جنوب، باید روابط مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
دو  کشــور توســعه یابد. دیمتری واخروکوف ضمن اشاره به در پیش رو بودن دو 
اجلاس مهم کشورهای حاشیه دریای خزر و کمیسیون مشترک ایران و روسیه از 

لزوم ارتقاء همکاری های بین دو کشور سخن گفت. 
مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور نیز با بیان 
دیدارهای روسای جمهور دو کشور و نظر مثبت آنان بر افزایش تعاملات دو جانبه، 
گفت: یکی از مفاد اصلی افزایش تعاملات بین ایران و روسیه، در حوزه مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی است. حجت الله عبدالملکی افزود: مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
به عنوان اعضای تیم ملی اقتصاد بین الملل جمهوری اسلامی ایران، آماده هرگونه 

همکاری در صورت تامین منافع ملی ایران هستند.
عبدالملکی، به دعوت وزارت توســعه اقتصادی روســیه و به منظور شرکت در 

»همایش بین المللي سرمایه گذاری مناطق ویژه اقتصادي«، به این کشور سفر کرد.

دیدار دوجانبه عبدالملکی و معاون 
وزیر توسعه اقتصادی فدراسیون روسیه

اقتصاد کیش -     کتابی بین المللی به زبان انگلیسی با موضوع نمادهای گردشگری 
کیش همزمان با روز جهانی گردشگری توسط پژوهش سرای دانش آموزی کیش 

رونمایی شد.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ از نسخه جدید کتاب دلفکیش و هاوکسکیش 
به قلم یکی از معلمان کیش در روز ۵ مهر به مناسبت روزجهانی گردشگری توسط 

صالح بهرامپور رئیس اداره آموزش و پرورش کیش رونمایی شد.
بهرامپور افزود کتاب یکی از موثرترین راه ها برای معرفی و توسعه گردشگری است 
و آموزش و پرورش با داشــتن نیروهای توانمند گام های موثری را در این زمینه 

برداشته است.
”این کتاب داســتان یــک دلفین و 
لاکپشــت پوزه عقابی را روایت می 
کند که از ســرزمین های دور خود را 
به خاورمیانه و جزیره کیش رسانده 
و آن چنــان محو زیبایی های جزیره 
شده که به هویت خود پسوند کیش 
اضافــه می کنند و در ادامه نیز تبدیل 
به نمادهای گردشگری جزیره شده 
و باعــث جذب گردشــگر و رونق 

گردشگری می شوند.

رونمایی از کتابی با موضوع نمادهای 
گردشگری کیش


